
 

Nieuwsbrief  december ’24          
 
Bij het schrijven van deze nieuwsbrief hebben we als gemeenteraad de laatste vergadering gehad. De 
raad besluit op 9 december ’24 en een overleg over het buitengebied. Verderop in deze nieuwsbrief 
kunt u daar meer over lezen.  
2024 is het jaar geworden van afscheid nemen, de raadsleden Djuna Maes en Peter van de Wulp zijn 
helaas overleden. Deze gebeurtenissen hebben veel impact op ons als gemeenteraad, college gehad.  
 
Nu het jaar 2024 op zijn einde loopt kijken we in vogelvlucht terug. Wat betreft de inbreng van 
Leefbaar Etten-Leur kunnen we wel positief kritisch noemen. Onze fractie is uitdrukkelijk aanwezig en 
zoals u gewend bent van ons nemen we geen blad voor onze mond. We geven onze duidelijke mening 
en proberen altijd de verbinding te zoeken. Soms lukt dat en soms ook niet.  
 
Op 6 januari 2025 starten we met goede moed aan het nieuwe jaar. Gezien de 
gemeenteraadsverkiezingen in 2026 zal de toon in de gemeenteraad waarschijnlijk veranderen. 
Leefbaar Etten-Leur voert 4 jaar lang campagne dus u krijgt van ons de zelfde inzet als de voorgaande 
jaren.  
 

Door Clasien de Regt    
 
Raadbesluit 9 december ’24 

 
Op de agenda stonden 2 voorstellen, KFC op het Trivium en het “rapport Berenschot over de 
Nobelaer”.  
 
 



De Nobelaer 
 
Woordvoerder Clasien de Regt. 
Tijdens de raad debatteert van 25 november 2024  hebben de volgende inbreng gedaan. Het 
Berenschot rapport is eenzijdig gericht op de Nobelaer, zoals steeds gezegd wordt, de Nobelaer is de 
huiskamer van Etten-Leur. De vraag moet ook zijn “wat mag het kosten”. Wat ook een belangrijk 
aspect is, is dat het bestuur van de Nobelaer inziet dat ze niet steeds hun hand op kunnen houden.  
 
We willen in het transitieplan verschillende varianten terug zien.  
Waaronder: 
  

1. Aanbesteding voor onderhoud accommodaties, waaronder de Nobelaer en hierbij ook onze 

gemeentelijke panden betrekken. 

1. Afspraken maken hoe hoog eigen vermogen mag zijn.  

2. Onderzoek verkoop het pand aan de Stichting.  

3. Onderzoek naar de directe kosten, waarschijnlijk worden hierbij ook de personeelskosten 

erbij gerekend terwijl er ook een aparte post personeelszaken staat. Synergie tussen de 

verschillende disciplines door het meer gebruikmaken van hetzelfde personeel.  

4. Verliesgevende onderdelen, via inhuur van particulieren uit laten voeren of anders niet meer 

doen. Daarbij ook een inventarisatie doen van hoeveel inwoners van buiten Etten-Leur 

gebruikmaken van de Nobelaer. Het kan niet zo zijn dat we met belasting van onze inwoners, 

inwoners van andere gemeenten faciliteren ( met name op gebied van kunst en cultuur) 

zonder dat die gemeenten bijdragen.  

5. We hebben zelf wat zitten rekenen bij de bibliotheek en komen tot de conclusie dat er een 

plus is van €150,764,- in plaats van een min. De lasten zijn €264.766,- de opbrengsten zijn € 

226.179,- en subsidie €189.351,-  Kortom wat is het nu….. 

6. Er staat ook een bedrag voor kantoorautomatisering,€174.114,- is dit niet eenmalig?  

 
Tijdens de raad besluit zijn we tot de volgende conclusie gekomen:  
Er was discussie of het “transitieplan” niet beter een verbeterplan of toekomstplan genoemd moest 
worden. Hoe je het ook benoemd, het is en blijft een feit. Rode cijfers horen bij de Nobelaer en we 
gaan het zien en misschien ook beleven dat er door “het verbeterplan” zwarte cijfers geschreven 
worden.  
We waren echt niet tevreden over de beantwoording vanuit het college. Dit hebben we ook kenbaar 
gemaakt in de raadsvergadering. We hebben ze als aanvullende technische vragen gesteld en een 
excuus gekregen van de wethouder. Kortom een dossier wat dus weer terug komt bij de 
gemeenteraad. Een ding is zeker, het gat van 4,5 ton zal hoe dan ook opgebracht worden met de 
belasting centen van onze inwoners.  
 
KFC op het Trivium.  
Woordvoerder Louis Roks   
 
Er is gevraagd een verklaring van geen bezwaar af te geven om de vestiging van KFC mogelijk te 
maken. 
Leefbaar Etten-Leur heeft gekeken of daar ruimtelijke argumenten zijn die een dergelijke ontwikkeling 
niet mogelijk zouden kunnen maken. Tijdens het debat werden er door ondernemers op het trivium 
allerlei randzaken bijgehaald tot en met het verbod op ongezonde voeding. Ook het fietsen over het 
huidige Praxis terrein was een argument om de ontwikkeling tegen te houden. 



Maar op het moment dat de wethouder een compromis probeerde te bereiken,bv verleggen van op 
en afritten gaven de huidige ondernemers niet thuis. 
Er blijken dus blijkbaar toch andere motieven een rol te spelen. 
De meerderheid van de raad besliste dat het voorstel nog een keer bezien moest worden nadat de 
ruimtelijke invulling van de nieuwe Intratuin gereed is. 
Onbegrijpelijk dat een ondernemer die in Januari 2023 een aanvraag opstart nu nog geen 
duidelijkheid heeft. 
Leefbaar Etten-Leur en APB wilde als enige partijen wel meewerken maar het gezondheidsclubje in de 
raad koos voor uitstel. 
Geruchten vertellen ons dat velen van hun wel in de rij stonden bij Bram Ladage voor een frietje van 
45 cent. 
 

 
 
Wist u dat?  
 
We vragen gesteld hebben over de verdwenen bankjes op de begraafplaats aan de Zundertseweg.  
Technische vragen - bankjes op begraafplaats EttenLeur - iBabs Publieksportaal 
 
We samen met de VVD Etten-Leur een brief geschreven hebben over flexwoningen. Vragen Leefbaar 
Etten-Leur en VVD - Flexwoningen EttenLeur - iBabs Publieksportaal 
 
We aangedrongen hebben tijdens de begrotingsbehandeling dat er meer financiële middelen 
vrijkomen voor speeltoestellen voor kinderen met een beperking. Document EttenLeur - Raadsbrief 
toezegging speeltoestellen - iBabs Publieksportaal 
 
 
Wist u dat Leefbaar Etten-Leur een website heeft en hierop de gegevens van de fractie te vinden zijn. 
https://www.leefbaarettenleur.nl/ 

 
Wist u dat we altijd bereid zijn te luisteren en graag u te woord staan. Niet alleen over grote zaken, 

maar ook de kleine zaken die voor u belangrijk zijn.  
 
Namens de Fractie van Leefbaar Etten-Leur                
Louis Roks Fractievoorzitter 
Clasien de Regt raadslid 
Imca Smit burgerlid 
  
  
 

 
 

https://ettenleur.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/59901c45-038f-48c8-bd2b-48902b403801
https://ettenleur.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/98cb6d6a-0191-4841-9579-2356a0b13831
https://ettenleur.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/98cb6d6a-0191-4841-9579-2356a0b13831
https://ettenleur.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/adc850f3-571d-4473-b3c2-e37a9fecfbd6?documentId=15761463-a4e5-44f4-9df1-1b9c3287fb1f
https://ettenleur.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/adc850f3-571d-4473-b3c2-e37a9fecfbd6?documentId=15761463-a4e5-44f4-9df1-1b9c3287fb1f
https://www.leefbaarettenleur.nl/

